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Merikotkat : Pöytäkirja 2007-09-07

This page last changed on 2007-09-10 by ptmaksim.

Pöytäkirja 2007-09-07

Aika ja paikka 

07.09.2007 klo 14:15

Sali A319
Tietojenkäsittelytieteen laitos (Exactum)
Gustav Hällströmin katu 2b, Helsinki

Osallistujat

Juha Hiekkamäki (sihteeri)
Tuire Huhtamäki
Pekka Maksimainen
Janne Piippo (puheenjohtaja)
Teemu Pulkkinen
Petri Setälä
Sanna Keskioja, ohjaaja (klo 14:15-16:08)
Heikki Lokki, asiakas (klo 14:18-16:08)
Torsten Stjernberg, asiakas (klo 14:16-16:08)

Poissa

Ei poissaolijoita

Asialista

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14:15.

2. Asialistan hyväksyminen

Asialistalle lisättiin cvs- ja wiki-asioiden käsittely kohdan 6.
yhteyteen.

3. Asiakkaiden ja projektiryhmän esittäytyminen

Asiakkaat Heikki Lokki sekä Torsten Stjernberg kertoivat
lyhyesti itsestään. Tietojenkäsittelytiedetaustan vuoksi ryhmän
pääasiallinen kontakti tulee olemaan Heikki Lokki.

4. Asiakkaat kertovat projektista ja sen vaatimuksista

Torsten Stjernberg taustoitti merikotkan historiaa sekä Suomessa
että laajemmalti Itämeren alueella. Kanta oli häviämässä
vainoamisen, myrkkyjen, avohakkuiden ja häirinnän vuoksi.
1980-luvulta lähtien pesivien lintujen määrä on kuitenkin ollut
huomattavassa nousussa. 1972 perustettu merikotkaprojekti
on antanut myös arvokasta tietoa Itämeren tilasta sekä kokemusta



Document generated by Confluence on 2007-12-05 15:27 Page 2

muiden lajien suojelulle.

Heikki Lokki kertoi projektin alustavista vaatimuksista. Tärkein
asia tulee olemaan maastotarkastajien lomakeen
ajanmukaistaminen. Lisäksi järjestelmään mahdollisesti lisätään
tuki valokuvien käsittelylle, raporttien luonti viranomaisille,
erinäisten lisätietojen tuki pesätarkastuksille (saaliit ja
myrkyt) sekä muiden ilmenevien puutteiden korjaaminen.

5. Tarkentavien kysymysten esittäminen vaatimusmäärittelyä varten

Tarkempaa vaatimusmäärittelyä varten sovittiin uusi asiakastapaaminen
tiistaille (11.09) klo 16:15.

6. Keskustelua käytettävistä työkaluista ja niiden käyttöönotosta

Pekka kertoi cvs-repositoryn olevan toimintakunnossa. Lyhyen
Eclipse-demon myötä päätettiin, että seuraavaksi kerraksi kaikki
hakevat cvs-projektin Eclipsen kautta.

Pekka lupasi selvittää Wikin käytön yksityiskohtia ja lähettää
ryhmälle sähköpostia tuloksista.

7. Muut esilletulevat asiat

Sovittiin, että kaikki valmistautuvat seuraavaan tapaamiseen lukemalla
edellisten ryhmien dokumentaatioita ja miettimällä
lisäkysymyksiä asiakkaalle.

Todettiin, että prosessimallin valinta riippuu seuraavasta
asiakastapaamisesta ja siellä ilmenevien vaatimusten
selkeydestä.

8. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16:44.


